
حمل و نقلشرکت نمایشگاه ها

اصفهان؛ مجری نمایشگاه بزرگ ساختمان در کشور تاجیکستان

خجند تاجیکستان؛ میزبان اصفهان

نخستین نمایشگاه تخصصی جامع صنعت ساختمان ایران در کشور تاجیکستان توسط شرکت نمایشگاه های 
بین المللی استان اصفهان برپا خواهد شد.این نمایشگاه که حمایت های لازم از سوی سازمان توسعه تجارت ایران، 
اتاق بازرگانی تاجیکستان و سفارت خانه های دو کشور را دریافت کرده است، طی روزهای چهارده تا هفده اسفندماه 
امسال در شهر خجند استان سغد کشور تاجیکستان برگزار خواهد شد.حوزه های مختلف مرتبط با صنعت ساختمان 
مانند آجر و سفال، صنعت سنگ، صنایع معدنی، کاشی و سرامیک، صنایع سرمایشی و گرمایشی )برقی(، صنایع 
 ،UPVC برق، الکترونیک و مخابرات، رنگ و رزین، فولاد و آهن، لوله و اتصالات فلزات غیرآهنی، درب و پنجره های
درب های ضد سرقت، چینی و سرامیک ساختمان و پیمانکاران ساختمان امکان حضور در این نمایشگاه و ارائه 
دستاوردهای خود را خواهند داشت.همچنین صنایعی مانند صنعت سیمان و گچ، تجهیزات حمل ونقل ساختمانی، 
عایق های رطوبتی، حرارتی و صوتی، تکنولوژی جابه جایی )نقاله، بالابر، آسانسور، پله برقی(، مهندسین مشاور 
درزمینه جاده سازی، پل سـازی، سدسازی و تونل و صنایع دکوراسیون داخلی خانه و آشپزخانه )مبلمان، لوستر، 
موکت و...( می توانند با حضور در نمایشگاه، به بررسی بازار بکر کشور تاجیکستان در حوزه های ساختمانی بپردازند.
این نمایشگاه در حالی برگزار می شود که تاجیکستان نزدیک ترین شریک اقتصادی و سیاسی ایران در آسیای میانه 
و دروازه ورود محصولات و تکنولوژی ایرانی به بازار مصرف آسیای مرکزی به شمار می رود. این کشور همچنین 
نیاز بسیاری به خدمات فنی و مهندسی به ویژه درزمینه ساخت وساز و توسعه زیرساخت ها دارد که سبب می شود 
شرایط مطلوبی برای فعالان حوزه ساختمانی ایران ایجاد شود.فرصت های بسیاری برای سرمایه گذاری در کشور 
تاجیکستان وجود دارد که از آن جمله می توان به تولید مصالح ساختمانی و بهداشتی، ارائه خدمات فنی و مهندسی، 
ساخت و بازسازی مجتمع های مسکونی و هتل ها، تولید صنایع شیمیایی و تولید مصنوعات چوبی اشاره کرد که 
سبب می شود این کشور به عنوان منطقه ای بکر برای سرمایه گذاری بهتر شناخته شود.نخستین نمایشگاه تخصصی 
جامع صنعت ساختمان ایران در کشور تاجیکستان که توسط شرکت نمایشگاه های بین المللی استان اصفهان برگزار 
می شود، از ویژگی های منحصربه فردی نیز برخوردار است. علاقه مندان و متقاضیان حضور در این نمایشگاه می توانند 
با شماره تلفن های 03132614615 و 02166489012 تماس بگیرند یا به وب سایت www.intexpo.ir مراجعه کنند.

یک کارشناس گردشگری مطرح کرد: 

فرودگاه اصفهان در اختیار گردشگری نیست
امروز نقش و جایگاه فرودگاه در توسعه شهری  بر کسی پوشیده نیست؛ هرچند شهر فرودگاهی و صنعت گردشگری 
بر روی یکدیگر تأثیر می گذارند و سرعت توسعه شهر مقصد گردشگری را افزایش می دهند، این موضوع شاید برای 
بسیاری از مدیران اصفهانی مورد غفلت بوده است؛ البته امروز متوجه شده اند که باید برای آن بیندیشند؛ اما شاید 
زمان آن گذشته است.متأسفانه این روزها نه حال فرودگاه اصفهان خوب است و نه حال صنعت گردشگری این 
استان گردشگرپذیر، اصلا این دو صنعت در اصفهان هیچ گاه در خدمت یکدیگر نبوده اند. نه گردشگری موجب 
توسعه فرودگاه شده و نه فرودگاه اصفهان در شأن شهری گردشگرپذیر چون اصفهان بوده است؛ به همین دلیل 
هرگاه به گردشگری یا فرودگاه این شهر می نگریم هیچ کدام برای شهر نقش رشد و توسعه اقتصادی را بازی نکرده اند 
و هیچ گاه فرودگاه اصفهان در اختیار توسعه و رونق گردشگری نبوده است؛ چراکه متأسفانه کسی به ارتباط این 

دو توجهی نداشته است.
یحیی ســعادت، کارشــناس گردشــگری در گفت وگو با خبرگزاری ایســنا، مهم ترین بخش در توســعه 
صنعت گردشــگری را توســعه زیرســاخت و مهم ترین بخش در توســعه زیرســاخت های گردشگری را 
فرودگاه می دانــد، فرودگاهی که در اصفهــان با این وضعیت و نبــود ایرلاین های بین المللی ورود توریســم 
به اصفهان را همواره با مشــکل مواجه کرده اســت.او بر این باور است که در حال حاضر ســفر به ایران یکی از 
ارزان ترین مسافرت ها به حســاب می آید و کشــور باید از این فرصت استثنایی اســتفاده کند؛ اما متأسفانه 
درســت در همین زمان همان ایرلاین های کم خارجــی در فرودگاه اصفهان مثل ایرعربیــا و اتریش ایرلاین 
 پروازهای خود را کنســل می کنند و عملا فرودگاه اصفهان همــان نقش ناچیزش را در موضوع توریســم از 
دست می دهد. این کارشناس گردشگری معتقد است که می توانستیم در این شرایط با ورود ایرلاین های بین المللی 
به خطوط هوایی اصفهان از ظرفیت ارزانی سفر به کشور استفاده کنیم و رونق گردشگری را شاهد باشیم؛ اما نه تنها 
استفاده نکردیم بلکه احتمال لطمه های جبران ناپذیر به گردشگری اصفهان را با این موضوع افزایش داده ایم.

سعادت با اعلام آماری مبنی بر اینکه درحال حاضر 40درصد تورهای ورودی به اصفهان کنسل شده اند، به صراحت 
می گوید: توریست ها از کشورهای اتریش، فرانسه و آلمان تورهای خود به ایران را کنسل کرده اند و باید برای بهبود 
وضعیت گردشگری فرودگاه اصفهان تصمیم های جدی در این زمینه اتخاذ شود؛ وگرنه رونق گردشگری بدون 

فرودگاه را شاهد نخواهیم بود.
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باید با بی آبی سازگار شد
انعقاد تفاهم نامه همکاری بین آموزش وپرورش و شرکت آب وفاضلاب استان اصفهان

نســل فردا / گروه اصفهان: 
مدیرعامل شــرکت آبفا استان 
اصفهان گفت: با حضور استاندار به منظور 
اســتفاده از توانمندی هــای اداره کل 
آموزش وپــرورش اســتان اصفهــان در 
بهینه سازی مصرف آب، تفاهم نامه همکاری 

در امر سازگاری با کم آبی منعقد شد.
هاشــم امینی افزود: باتوجه به شــرایط 
خشک ســالی و کمبود آب شرب استان 
اصفهــان، شــورای تأمین بر اســتفاده 
از توانمندی های دســتگاه های مختلف 
به منظور سازگاری با کم آبی تأکید کرد که 
در این راستا بین اداره کل آموزش وپرورش 
اســتان اصفهــان و آبفا جهت توســعه 
همکاری های مشترک درزمینه مدیریت 
مصرف آب، استفاده سالم و پایدار از آب و 
نقش دانش آمــوزان و خانواده های آنان به 

امضا رسید.
وی با اشاره به همکاری های مقرر در قالب 
این تفاهم نامه، عنوان کــرد: با همکاری 
ســازمان دانش آموزی اســتان، تعدادی 
از دانش آمــوزان علاقه منــد و داوطلــب 
آموزش های سازگاری با کم آبی به عنوان 
مروجین فرهنگ مصرف بهینــه آب در 
مدرسه و کلاس درس مشغول به فعالیت 

می شوند.

وی با بیان اینکه در ســال جاری اداره کل 
آموزش وپــرورش بخشــی از جلســات 
انجمن اولیا و مربیان را به موضوع کم آبی 
اختصاص داده است، خاطرنشان ساخت: 
در ســال جاری آموزش وپرورش استان، 
طبق برنامه ای مدون اولیــای مدارس را 
در جریان وضعیت بحرانــی آب قرارداده و 
ســپس به انتقال این آموزش ها در تمامی 
جلسات آموزشــی اولیا و مربیان مدارس 

اقدام می کنند.
مدیرعامل شــرکت آبفا استان اصفهان با 
تأکید بر اینکــه اداره کل آموزش وپرورش 
بخشــی از مســابقات فرهنگی هنــری 
را بــه موضــوع اهمیــت آب و وظایــف 
مصرف کنندگان اختصــاص دهد، اظهار 
داشــت: در این زمینه بسته های فرهنگی 
و آموزشی برای توزیع بین دانش آموزان و 
اولیا، تهیه و در دسترس قرار می گیرد و به 
برگزیدگان مســابقات توسط شرکت آبفا 

جوایزی اهدا می شود.
امینی به انعقاد تفاهم نامه همکاری میان 
شــرکت آبفا اســتان اصفهان با اداره کل 
آموزش وپرورش اشاره کرد و گفت: شرکت 
آبفا اســتان اصفهان طی تفاهم نامه ای که 
با اداره آموزش وپرورش منعقد کرده، مقرر 
شده است اداره آموزش وپرورش با استفاده 

از ظرفیت خانه فرهنگ آب راه های مصرف 
بهینــه آب را به دانش آمــوزان در مقاطع 

مختلف آموزش دهد.
هاشم امینی اعلام کرد: جامعه 55هزارنفری 
آموزگاران قشری بسیار اثرگذار در جامعه 
هســتند که می توانند مردم را به این باور 
برسانند که آب با تغییر اقلیم در کشور کم 
شده است و باید مصرف را متناسب با منابع 

تطبیق دهیم.
مدیرعامل شــرکت آب وفاضلاب استان 
اصفهان مدیریت مصرف آب از سوی تمام 
مردم را بســیار مهم خوانــد و اعلام کرد: 
متأسفانه با اینکه در چندسال اخیر اقلیم 
آب وهوایی کشور تغییر کرده و اقلیم برخی 
از نقاط کشــور از نیمه خشک به خشک 
تبدیل شده است، اما هنوز بعضی از مردم 
آب را درست مصرف نمی کنند و بدمصرفی 
هنوز در میان برخی از مــردم رواج دارد؛ 
درحالی که باید مردم به این باور برسند که 
پایداری رفاه و آرامــش آنان درگرو اعمال 

مدیریت مصرف آب است.
وی نصب شیرهای فشارشکن را در اصفهان 
یکی از راه های توزیع عادلانه آب برشمرد و 
خاطرنشان کرد: شرکت آبفا استان به منظور 
توزیع عادلانه آب در اصفهان اقدام به نصب 
شیرهای فشارشــکن در مناطق مختلف 

کرده است تا آب شرب با فشار یکسان در 
میان مشترکین توزیع شــود؛ همچنین 
شرکت آبفا استان اصفهان با توجه به اینکه 
نصب شیرآلات کاهنده می تواند حداقل 30 
درصد مصرف آب را کاهش دهد درصدد 
توزیع انبوه شیرآلات کم مصرف میان مردم 

است.
وی اضافه کرد: با توجه به بحران کم آبی که 
هم اکنون کشور ما و به خصوص استان ما با 
آن روبه روست، ضرورت دارد فرهنگ سازی 
در خصوص مصرف بهینه آب مدنظر قرار 
گیرد که در این میان می توان از ظرفیت ها و 

پتانسیل های آموزش وپرورش در خصوص 
فرهنگ سازی شــیوه مصرف صحیح آب 

استفاده کرد.
مدیرعامل شــرکت آبفا اســتان اصفهان 
ادامه داد: زنگ آب نماد پررنگ ترشــدن 
تفاهم نامه میان آموزش وپرورش و آبفا است 
و با مدیریت صحیح می توان از این بحران 
عبور کرد؛ چراکه جمعیت 870هزارنفری 
دانش آموزی اســتان اصفهان پتانســیل 
قابل توجهی در راســتای فرهنگ سازی 
 مصــرف بهینــه آب در جامعه به شــمار

 می آید.

درپذیراییهایدولتیازمیوههایوارداتیاستفادهنشودتعدادیازوزرایاقتصادیبااستیضاحعزلمیشوند
نماینده مردم اردستان در مجلس بر لزوم تغییر در تیم اقتصادی دولت تأکید کرد و گفت: اگرچه رئیس جمهور 
با تغییر رئیس کل بانک مرکزی، تغییر در تیم اقتصادی را پیش قدم شده است، اما اگر در ادامه کار، جدیتی وجود 
نداشته باشد با فضایی که در مجلس مشاهده می کنم قطعاً تعدادی از وزرای اقتصادی با استیضاح از کار برکنار 
خواهند شد. حجت الاسلام والمسلمین سیدصادق طباطبایی نژاد با بیان این مطلب اظهار کرد: با تغییر ساختار 
وزارتخانه ها با این وضعیت جاری کشور مخالفم. رفتن سراغ این کار جز اتلاف وقت، منابع و فرصت ها حاصل 
دیگری ندارد. وی ادغام و تفکیک وزارتخانه ها را تجربه ای ناموفق دانست و ادامه داد: اگرچه ممکن است در ساختار 

اداری دستگاه های اجرایی اشکال هایی وجود داشته باشد، اما قطعاً اولویت کشور تغییر این ساختارها نیست.

یک عضو کمیسیون شوراها و امور داخلی مجلس شورای اسلامی گفت: نباید در پذیرایی های دولتی و در نهادهای 
وابسته به دولت از میوه های وارداتی مانند موز استفاده کنیم؛ چراکه بیشتر میوه ها را می توانیم در داخل تولید کنیم.
اصغر سلیمی اظهار کرد: امسال را سال حمایت از کالای ایرانی و تولید ملی نام گذاری کردیم؛ اما متأسفانه مشاهده 
می کنیم در پذیرایی های دولتی و بخش های وابسته به دولت هنوز از میوه های وارداتی مثل موز استفاده می شود و 
این امر با توجه به قیمت موز که دو برابر شده است به صرفه نیست. وی افزود: ایران چهارفصل است؛ به همین دلیل 
می توانیم میوه های بسیار خوبی را به عمل بیاوریم. در پذیرایی ها همیشه موزهای وارداتی استفاده می شود؛ اما کسی 

هم زیاد این میوه ها را تناول نمی کند.
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10 مدیرکل انتقال خون اصفهان:

 اصفهان خون کافی دارد
 تجهیزات کافی ندارد

مرداد سال 1353 بود که سازمان انتقال خون ایران 
با هدف ســامان دهی به وضع آشفته خون رسانی 
و همچنیــن ترویج فرهنگ اهــدا، تهیه و تأمین 
خون، فراورده های ســالم، مطمئن و رایگان برای 
رفع نیاز بیماران نیازمنــد، به خصوص مبتلایان 
به تالاسمی، هموفیلی و لوسمی ایجاد شد. از آن 
تاریخ به بعد، سالروز تأسیس این سازمان در نهم 
مردادمــاه، به عنوان روز اهدای خــون نام گذاری 
شده است. این مناســبت بهانه ای بود تا باردیگر 
اداره کل انتقال خون اســتان نیز اقدام به برگزاری 
دیدار خبری بــا مدیرکل انتقال خون اســتان و 
جمعی از اعضای انجمن خیریه بانک خون اصفهان 
کند، جلسه ای که اگرچه خبرهای خوشی درباره 
استقبال چشــمگیر اصفهانی ها در مقوله اهدای 
خون و درنتیجه بی نیازی اصفهان از خون داشت، 
اما شنیدن مشکلات عدیده این اداره کل درزمینه 
تجهیزات و حتی فضای فیزیکی، قابل تأمل بود. آنچه 
در ادامه می خوانید بخشی از صحبت های مجید 
زینعلی، مدیرکل انتقال خون اصفهان و همچنین 
سیدمرتضی میرلوحی، دبیر انجمن خیریه بانک 

خون اصفهان است.
■  زینعلی، مدیرکل انتقال خون اصفهان: 
خون اصفهانی ها با اروپایی ها قابل رقابت است
خوشــبختانه اصفهانی هــا همــواره درزمینه 
اهدای خــون خوش درخشــیده اند و این حضور 
در مناسبت های مختلف بســیار پررنگ تر است. 
درحال حاضر در اصفهان خون کافی داریم و اولویت 
با کیفیت آن است و هرروز اســتانداردهایمان را 
سخت گیرانه تر می کنیم؛ بنابراین لازم است مرکز 
جامعی داشته باشیم که همه استانداردها را دارا باشد 
و بتوانیم خون باکیفیت تولید کنیم. استانداردهایی 
که ما در اصفهان رعایت می کنیم با استانداردهای 
روز اروپا برابری می کند و از همه مسئولان و خیرین 
اســتمداد داریم با دراختیارگذاشتن تجهیزات و 
وسایل موردنیاز بتوانیم همچنان استانداردبودنمان 
را به روز نگه داریم. متأسفانه در بانک خون استان 
همچنان با کمبــود تجهیزات و دســتگاه های 
فوق العاده ضروری مواجه ایم. کلان شهر اصفهان 
به لحاظ فیزیکی نیز به شدت کمبود مرکز جامع 
اهدای خون دارد؛ ازاین رو بار دیگر از شــهروندان، 
خیرین و مسئولان شهری تقاضا داریم زمینی را 

برای این منظور اهدا کنند.
خون های دریافتی از شهروندان اصفهانی ازلحاظ 
کیفیت با خون های اروپایی قابل رقابت است و از 

این نوع خون ها دوازده نوع فراورده تولید می شود.
در اصفهان اهدای خون در مــردان 96/5درصد و 
در بین زنان 3/5درصد است که اگرچه خون دهی 
در زنان بســیار کم صورت می گیرد، اما به نسبت 
سال گذشــته افزایش داشته اســت؛ همچنین 
تعداد اهداکننــدگان خــون زن 9/8دهم درصد 
به خاطر هموگلوبین پایین رد می شــوند. از علل 
این عدم استقبال در بین زنان، تفکر غلط مبنی بر 
کم خون بودن است که باید گفته شود »قبل از هر 
عمل خون گیری در اهدای خون مراحل لازم ازجمله 
مسئله کم خونی فرد به دقت بررسی و تست انجام 
می شود؛ بنابراین جای نگرانی نیست.«یکی از اهداف 
سازمان انتقال خون برچیده شدن نظام خون فروشی 
بود و تا این لحظه هیچ جای دنیا بر روی عضو زنده ای 
قیمت گذاری نشده است؛ لذا در خصوص دریافت 
خون هیچ پولی اخذ نمی شود و رایگان است. اگر 
هزینه هم دریافت می شود بابت خدمات ارائه  شده 
است که آن هم از بیمارستان اخذ می  شود؛ بنابراین 
اگر طبق گفته برخی خبرنگاران در بیمارستانی بابت 
خون پولی دریافت می شود صددرصد تخلف است 
و متأسفانه انتقال مفاهیم به شکل نادرست باعث 

سوءبرداشت هایی برای بیمار و همراهش می شود.
■ میرلوحی، دبیر انجمن خیریه بانک خون 
اصفهان: بانک خون اصفهان به 40 سال قبل 

برمی گردد
کار خیر فقط پول دادن نیســت و گاهی یک فکر 
خوب، قلم ارزشمند و صحبت کارگشا می تواند خیر 
باشد؛ ازاین جهت پیرامون رسیدگی به مشکلات 
بانک خون اســتان و مطالبه گری از مسئولان از 
رسانه های شهرمان درخواست یاری داریم. مشتقات 
خون بسیار مهم تر از خود خون است؛ به عنوان مثال، 
بیمار تالاسمی نیازمند فراورده های خاص خون 
اســت. امیدواریم مردم اصفهان به کمک خیریه 
بانک خون بیایند تا بتوانیم بهترین بانک خون را 
در دنیا داشته باشیم. بانک خون اصفهان به حدود 
40 سال قبل برمی گردد و مشکلات متعددی دارد. 
از رسانه ها می خواهیم صدای انجمن خیریه انتقال 
خون و اداره کل انتقال خــون اصفهان را به گوش 
مسئولان شهر برســانند و زمینی در اختیار این 

خیریه قرار دهند.

گزارشنشست

 سرفاصله حرکت مترو 
به 1۲ دقیقه رسید

مدیرعامل شرکت مترو منطقه اصفهان گفت: 
سرفاصله حرکت خط یک مترو از ایستگاه قدس 
در خیابان عاشق آباد تا ایســتگاه صفه در زمان 

پیک مسافر به دوازده دقیقه کاهش پیدا کرد.
علیرضا فاتحی در گفت وگــو با ایمنا اظهارکرد: 
درحال حاضر سرفاصله حرکت مترو پانزده دقیقه 
است؛ اما با برنامه ریزی های انجام شده، این زمان 
در زمان پیک مســافر به دوازده دقیقه کاهش 

پیدا می کند.
وی افزود: قرار است از ابتدای مهرماه با آغاز سال 
تحصیلی جدید و افزایش ســفرهای شــهری، 

سرفاصله حرکت مترو به ده دقیقه کاهش  یابد.
مدیرعامل شرکت مترو منطقه اصفهان با اشاره 
به استقبال شــهروندان از خط یک مترو ادامه 
داد: درحال حاضر روزانه حدود 50هزار مسافر 
سفرهای شهری خود را با استفاده از مترو انجام 

می دهند.
فاتحی اضافه کرد: با تغییر ساعت کار ادارات در 
اصفهان خط یک مترو از ســاعت شش صبح تا 

ساعت 21 به شهروندان سرویس دهی می کند.

رضایت رانندگان از برخورد با 
شرکت هاي متخلف

رئیس انجمن صنفــي کامیون داران اســتان 
اصفهــان گفت: روند رســیدگي به شــکایات 
رانندگان و برخورد با شــرکت های حمل ونقل 
متخلف رضایت رانندگان را به دنبال داشته است.
رضا بابایي اظهار کرد: افزایش مشکلات اقتصادي 
رانندگان در ســال های اخیر و تخلف برخي از 
شــرکت های حمل ونقل درزمینــه پرداخت 
کمیسیون رانندگان و پرداخت کرایه حمل بار 

فشارها به این قشر را تشدید کرده بود.
وي با ابراز رضایت از عملکرد اداره کل راهداري 
و حمل ونقل جاده ای اســتان اصفهان درزمینه 
رسیدگي به شکایات و برخورد با متخلفان گفت: 
خوشبختانه تشدید نظارت ها حریم امني براي 

متخلفان باقي نگذاشته است.
رئیس انجمن صنفــي کامیون داران اســتان 
اصفهان عنــوان کرد: ســازمان صنعت، معدن 
و تجارت اســتان اصفهان و دســت اندرکاران 
این حوزه باید براي قیمت قطعات، لاســتیک 
و همچنین تعمیــرات خودروهاي ســنگین 
چاره اندیشي کنند. وي تصریح کرد: درحال حاضر 
بیشــترین فشــار روي رانندگان بر اثر افزایش 
بي رویه قیمت ها در حوزه لاســتیک و قطعات 
اســت. بابایي با بیان اینکه رســیدگي به این 
مشکلات در حوزه اختیارات اداره کل راهداري 
و حمل ونقل جاده ای اســتان اصفهان نیست، 
افزود: امیدواریم با تعامل با دستگاه های مسئول 
در وزارت صنعت، معدن و تجارت فشار از روي 

رانندگان برداشته شود.
بابایي از رانندگان به عنوان اقشــار آسیب پذیر 
جامعه نام برد و خاطرنشان کرد: درحال حاضر 
افزایش قیمت ها در حوزه قطعات و لاستیک در 

اولویت خواسته های رانندگان قرار دارد.

اصفهان یک گام به شهر دوستدار 
کودک نزدیک شد

رئیس مرکز بین المللی شــهر دوستدار کودک 
معاونــت شهرســازی و معماری شــهرداری 
اصفهان گفت: طرح ایجــاد اتاق های مراقبت از 
کودکان یا اتاق های مــادر و کودک در فضاهای 
عمومی شهر در شورای شــهر تصویب و مرکز 
بین المللی شهر دوستدار کودک به عنوان ناظر 
و برنامه ریز این نوع اتاق ها تعیین شــد. علیرضا 
نوروزی اظهارکرد: از امســال برنامه ریزی برای 
شناســایی فضاهای عمومی روباز و سرپوشیده 
شــاخص که حضور مادران و کودکان زیر سه 
سال در آن مکان ها بیشــتر است در دستور کار 
قرار گرفته تا تمهیدهای لازم برای احداث اتاق 
مادر و کودک در ســال آینده و پس از آن انجام 
پذیرد.وی افزود: فضاهای شــهری کشور برای 
حضور گروه های مختلف جامعه ازجمله بانوان 
و کودکان دارای نواقص و کمبودهایی است که 
یکی از این کمبودها، فقدان فضاهای مناســب 
برای شــیردادن مادران به نوزادان و رسیدگی 
به امور آنان در مکان های عمومی ازجمله مراکز 
خرید، پایانه های مســافربری و به صورت کلی 
تمام فضاهای عمومی موردمراجعه مادران است.
رئیس مرکز بین المللی شــهر دوستدار کودک 
شــهرداری اصفهان بــا بیان اینکــه در برخی 
کشــورها، فضاهای امنی طراحی و اجرا شــده 
که موجبات آســایش روانی مادران و رسیدگی 
به نــوزادان را فراهم می کند و بــه آنان فرصت 
حضور در فضاهای شــهری را با خیال آســوده 
می دهد، ادامه داد: در این اتاق هــا ارائه دو نوع 
خدمت شیردهی و تعویض برای مادران دارای 
کودک زیر سه سال وجود دارد که ورودی اتاق ها 
رایگان و مدیریت آن با کمک بخش خصوصی 
انجام می شــود؛ همچنین نگه داری و تعمیرات 
آن با سازمانی اســت که اتاق در حوزه آن ایجاد 
شده است.وی خاطرنشان کرد: اکنون پایانه کاوه 
دارای اتاق مادر و کودک است و فضاهای شهری 
دیگر ازجمله میدان نقش جهان، باغ غدیر، مراکز 
تفریحی، تعدادی از ایستگاه های قطار شهری 
و محورهای گردشــگری مانند چهارباغ نیز در 
سال های آینده به این اتاق ها تجهیز خواهند شد.

حملونقل

مدیریتشهری

ویژه  
اصفهان

طی یک دیدار صورت گرفت:

گل لبخند بر لب های کودکان تحت پوشش بهزیستی

نسل فردا / گروه استان ها:  اعضای کانون های جوانان 
و دانشجویی هلال احمر اصفهان با کودکان بی سرپرست 

و بدسرپرست بهزیستی دیدار کردند.
سرپرست جمعیت هلال احمر شهرستان اصفهان گفت: 
اعضای بشردوست کانون های جوانان و دانشجویی این 
جمعیت با دیدار کودکان بی سرپرست و بدسرپرست 
تحت پوشش بهزیســتی، گل لبخند را بر لب های این 
کودکان نشاندند.شهریار انصاری اظهار داشت: به مناسبت 
دهه کرامت جوانان عضو این جمعیت ضمن بازدید از مرکز بهزیســتی اصفهان و پرورشگاه کودکان 
بی سرپرست و بدسرپرست تحت پوشــش آن تلاش کردند با اجراي نمایش عروسکي گل لبخند به 
لب های این کودکان هدیه شــود.وی افزود: در این دیدار هدایایی به ارزش تقریبی ده میلیون ریال به 
کودکان بی سرپرست و بدسرپرست تحت پوشش بهزیستی اهدا و از برگزیدگان در زمینه های ورزشي در 

رشته های تکواندو، وبلاگ نویسي و... نیز تجلیل شد.
انصاری با اشاره به مشارکت 40 نفر از اعضای کانون های دانشجویی هلال احمر دانشگاه علوم پزشکی و 
دانشگاه اصفهان و کانون جوانان هلال احمر شهرستان در این برنامه تصریح کرد: در راستای تحقق اهداف 
والای جمعیت و ترویج فرهنگ بشردوستی تلاش کردیم این بار شادی هایمان را با کودکان بی سرپرست 
و بدسرپرست بهزیستی قسمت کنیم.رئیس جمعیت هلال احمر شهرستان اصفهان در پایان از اعضا و 
دبیران کانون دانشجویی هلال احمر دانشگاه علوم پزشکی و دانشگاه اصفهان و کانون جوانان هلال احمر 
شهرستان و همچنین همراهی و همکاری مسئولین بهزیستی اصفهان در برگزاری این برنامه، قدردانی 

و تشکر کرد.

مدیرکل آموزش فني وحرفه ای استان اصفهان:

 ایده های خلاق جوانان را پذیرا و موردحمایت عملي قرار می دهیم

ابوطالب جلالي، مدیرکل آموزش فني وحرفه ای استان 
اصفهان در جمع اصحاب رســانه در خصوص گسترش 
گفتمان مهارت آموزی طی ســخنانی گفت: در کمتر 
برهه ای از تاریخ کشور تا این اندازه نیازمند توسعه درون زا و 
اتکا به نیروهاي دروني خویش بوده ایم که این مهم ضرورت 
گســترش مهارت آموزی را دوچندان کرده اســت.وي 
دراین باره تأکید کرد: با آغوش باز ایده های خلاق جوانان را پذیراییم و موردحمایت عملي قرار می دهیم.جلالي 
گفت: در شرایط فعلی همه دستگاه ها موظف اند در حوزه کاری خودشان از جهت گیری و اراده نیرومند دولت 
درزمینه رفع مسائل کشور حمایت مستدل داشته باشند؛ کما اینکه استراتژي این سازمان همواره مبني بر 
حمایت از اقشار آسیب پذیر و رفع فقر، توجه به جوانان از طریق گسترش فرهنگ مهارت آموزی و ایجاد امید 
و انگیزه بوده است.مدیرکل آموزش فني وحرفه ای استان با اشاره به غیرسیاسي، ملي و میهني بودن موضوع 
مهارت آموزی اظهار داشت: مسلماً بدون همراهي سایر دستگاه ها اهداف خطیر مهارت آموزی محقق نمی شود.
جلالي گفت: سازمان آموزش فني وحرفه ای کشور همه توان و امکانات خود را براي توسعه کشور بسیج کرده 
است؛ همان گونه که تاکنون با بسیاري از نهادهاي خدمت رسان به مردم مشارکت فعال داشته است.وي در 
ادامه صحبت های خود به نقش رسانه ها در امر فرهنگ سازی مهارت آموزی اشاره کرد و افزود: اگر همراهی 
و پشتوانه رسانه ها نباشد، جوانان، خانواده ها و سیاست گذاران به موضوع مهارت بی توجه می مانند و امر مهم 
مهارت آموزی هرگز به ارزش اجتماعي تبدیل نخواهد شد.جلالي باردیگر خاطرنشان کرد: سازمان آموزش 

فني وحرفه ای کشور از طرح های شاخص و مولد اشتغال به طورجدی حمایت می کند.
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